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JERZY KORALEWSKI                                                  
RADNY RADY MIEJSKIEJ
W KOWALEWIE POMORSKIM                                                                             
                                                                 

                                                                                                  SZANOWNY PAN 
                                                                                                  JACEK ŻURAWSKI 
                                                                                                  BURMISTRZ MIASTA 
                                                                                                  W KOWALEWIE POMORSKIM 
                                                                                                  za pośrednictwem 

                                                                                                   JERZEGO ORŁOWSKIEGO 
                                                                                                   PRZEWODNICZĄCEGO 
                                                                                                   RADY MIEJSKIEJ 
                                                                                                   W KOWALEWIE POMORSKIM 

                                                                INTERPELACJA 
                 
              W związku z tym, że na terenie miasta i gminy Kowalewo Pomorskie w ostatniej 
kadencji samorządu nie realizowano budownictwa komunalnego a tym samym jest brak 
lokali mieszkalnych z tej formy dla mieszkańców pod wynajem szczególnie o niskich 
dochodach m.in. samotnych seniorów i samotnych matek. W tym celu Rada Miejska w 
Kowalewie Pomorskim Uchwałą Nr XXIX/241/21 z dnia 29 kwietnia wyraziła zgodę na 
utworzenie przez Gminę spółki pn. Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN Toruński”. Z 
tej inicjatywy zostanie wybudowanych 33 lokale mieszkalne w tym 21 mieszkań o pow. 50 m2
i 13 o pow. 31 m2. 
              Zainteresowanie lokalami o małej powierzchni jest nie duże. W tym celu zgłaszam 
propozycję o wykupienie przez Gminę kilku lokali o pow. 31 m2 dla osób, które by chciały 
skorzystać z tej formy nabycia mieszkania a nie są w stanie wpłacić odpowiedniego wkładu
własnego. 
               Ten wkład mogłaby uiścić Gmina stając się dysponentem i właścicielem tych lokali.
W tym celu rozmawiałem z przedstawicielami spółki IM KZN Toruński” w celu rozpoznania 
prawnego i finansowego o możliwości skorzystania nabycia tych lokali mieszkalnych do 
zasobów gminnych pod wynajem.
 
 
                                                  
                                                  Z poważaniem 
                                                                       
                                                                    /-/ Jerzy Koralewski 


